
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 5. april 2011 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: Svend Åge 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. marts 2011 blev godkendt. 

 

2. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive ajourført. Bente bestiller vinduespudsning. 

Bestyrelsen har besluttet, at GKH ikke gør noget for at fjerne søen på Solvangen, med mindre 

generalforsamlingen beslutter noget andet. 

 

3. 

Bentes bunke. Et par beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive behandlet. Der er opstået tvivl om 

tilhørsforholdet af et fællesareal på Pilegårdsvej. Svend Åge undersøger. Bente indhenter tilbud på 

telefoni fra en anden leverandør. 

 

4. 

Orientering fra formanden. Der er ansat en ny medarbejder, Alvin Andersen pr. 1. april 2011. Bente 

udarbejder ansættelseskontrakt. Kommunens glatførebekæmpelse har været hård ved vores kanter 

og rabatter, specielt i Pilelunden. Kommunen er underrettet og vil udbedre skaderne. Profiber har 

fået tilladelse til at bygge teknikhus på vores areal. Byggeriet af børnehaven på Pilegårdsvej er nu 

ved at være tilendebragt. Verner har deltaget i et møde med bygherren, kommunen og de omkring-

boende medlemmer af GKH. Byggeriet er endnu ikke afsluttet tilfredsstillende for beboerne. Verner 

har besvaret en klage over træfældning i området, og foreslået at medlemmet indsender forslag til 

kommende generalforsamling, hvor bestemmelser vedr. træfældning/bevaring kan vedtages. De fire 

bestyrelsesmedlemmer, Pernille, Svend Åge, Niels og Peter er på valg til kommende generalforsam-

ling. Alle modtager genvalg, hvis ikke andre står klar til at overtage posterne.  

 

5. 

Orientering fra kasserer. Vores Netbank-aftale skal ændres. Peter tager kontakt til Nordea. Peter 

udfærdiger det kommende regnskabsårs budget. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge laver labels til GF-indkaldelsen. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder på aktuelle henvendelser. 

   

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Niels har fået tilbud på beplantningsplan ca. 10-15.000 

kr. og sætter den i gang. Der indhentes tilbud på slagleklipper til Hürlimann traktoren. Der er bestilt 

entreprenør til at hjælpe os med at skove krattet langs Kolt Østervej.  

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Næste nyhedsbrev udsendes sammen med GF-referat, ultimo 

juni. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille foreslår, at der etableres en multi-bane på sand-arealet på 

Solvangen. Pernille indhenter konkret pristilbud og søger midler ved forskellige fonde i samarbejde 

med Edith. 

 

12.  

Eventuelt. Verner har fået en forespørgsel om fjernelse af noget buskads i en parcelforening på 

Kunnerupvej. Verner underretter medlemmet om, at buskadset må fjernes. Referent: Bente Jensen 


